
Protokół Nr 19/16

z  posiedzenia   Komisji   Budżetu  i  Finansów,  które  odbyło  się  dnia
19.04.2016r. o godz.14.00  w sali 4 w Pabianicach, ul. Zamkowa 16. 

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
– Tadeusz Feliksiński.

PORZĄDEK OBRAD:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołu Nr 18/16
z dnia 01.03.2016r. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
3. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu: 

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  do
przedstawionego porządku obrad i  protokołu Nr 18/16 z dnia 01.03.2016 r.
nie  wniesiono  żadnych  uwag,  w  związku  tym  uważa  porządek  obrad
i protokół  za przyjęty. 

Ad.2.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 1 – dot.
kwoty  27.304zł.  (Zał.  Nr  1)  Zwiększenie  planu  dochodów  następuje
w związku  z  proporcjonalnie  wyższym wykonaniem ponad  założony plan.
Środki te zostaną przeznaczone na zakup wyposażenia Lewityna (parasole,
leżaki) — 15.250 zł oraz na ekspertyzę niecki basenowej — 12.054 zł.  Pan
Dyrektor MOSiR przygotował wstępną propozycję na 50 szt. leżaków i 20 szt.
parasoli.

Radny Antoni Hodak złożył wniosek o rozdzielenie ww. projektu uchwały pod
względem  rzeczowym  tj.  oddzielnie  projekt  uchwały  dot.  przeznaczenia
środków na zakup wyposażenia Lewityna (parasole,  leżaki)  i  drugi  projekt
uchwały dot. przeznaczenia środków na ekspertyzę niecki basenowej.
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Zastępca Skarbnika Miasta  Katarzyna Muszyńska powiedziała,  że  wydatki
dotyczą tej samej jednostki.

Radny  Krzysztof  Hile  powiedział,  że  Komisja  powinna  opiniować  projekt
uchwały w przedstawionej formie.

Radna  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja  nie  będzie  mogła
głosować  nad  rozdzielonymi  projektami  uchwał,  ponieważ  nie  zostały
przygotowane. Poprosiła o uzasadnienie ww. wniosku.

Radny Antoni Hodak powiedział, że przedmiot obu kwestii ujętych w projekcie
uchwały dotyczy innych zagadnień.

Radny  Krzysztof  Rąkowski  powiedział,  że  z  punktu  widzenia  zapisów
budżetowych  przedmiot  uchwały  dotyczy  jednego  wniosku  jednostki
w  ramach  jednego  rozdziału  klasyfikacji  budżetowej  i  tej  samej  grupy
wydatków.
 
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  powiedział,  że  chciałby  uzyskać
opinię co do złożonych projektów uchwał.

Głosowanie:  za  wnioskiem  w  sprawie  rozdzielenia  projektu  uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 1 na dwa
oddzielne projekty uchwały – 4,  przeciw – 3, wstrzymało się – 1. Przyjęto.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  powiedział,  że  pomimo  tego,
że projekt tej uchwały został rozdzielony to będzie głosował pozytywnie za
oby dwoma projektami uchwał.

Radny Krzysztof Hile uważa, że Komisja powinna procedować nad projektem
uchwały nr 1, który jest w porządku obrad.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz powiedział, że jeśli Komisja nie chce
pracować nad tą uchwałą to należy zdjąć ją z porządku obrad.

Radny  Antoni  Hodak  złożył  wniosek  o  zmianę  porządku  obrad  Komisji
polegającą na zdjęciu projektu uchwały nr 1.

Radna Bożenna Kozłowska powiedziała, że  Komisja powinna procedować
zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby ten
projekt uchwały podzielić na dwa projekty uchwał i przedstawić je na sesji.

Radny Rafał Madaj poprosił o opinię radcy prawnego w tej sprawie.
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Radca  prawny  Andrzej  Jankowski  powiedział,  że  jeżeli  porządek  obrad
Komisji został przyjęty bez zmian, to powinien być głosowany projekt uchwały
w nim zaproponowany. Odrębną kwestią jest sprawa merytoryczna.

Radny Rafał Madaj poprosił radcę prawnego o opinię na piśmie w sprawie
rozdzielenia projektu uchwały nr 1 na dwie odrębne uchwały.

Radca  prawny  Andrzej  Jankowski  poprosił  o  sformułowanie  zapytania  na
piśmie.

Radny Antoni Hodak złożył  wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na
wykreśleniu projektu uchwały  w sprawie  zmian budżetu miasta Pabianic na
2016 rok – proj. Nr 1.  

Głosowanie: za - 4,   przeciw – 4,   wstrzymało się - 0. Wniosek nie został
przyjęty.

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu
miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 1.  
Głosowanie: za – 4,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 4.
 
Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj.
Nr  2  –  dot.  kwoty  60.000zł.  (Zał.  Nr  2)  Zwiększenie  planu  dochodów i
wydatków  w  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej  im.  Jana  Lorentowicza  w
Pabianicach  następuje  w  związku  z  zawartym  porozumieniem  w  dniu  18
lutego  2016  r.  w  sprawie  powierzenia  na  2016  r.  tejże  bibliotece  zadań
Powiatowej  Biblioteki  Publicznej  dla  Powiatu  Pabianickiego,  z  budżetu
Powiatu Pabianickiego przeznaczono dotację celową dla Miasta Pabianice w
wysokości 60.000 zł. 

Nie było uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 3 – dot.
kwoty  2.661,15zł.  (Zał.  Nr  3)  Zwiększenie  planu  dochodów  i  wydatków
Przedszkola  Miejskiego  Nr  3  związane  jest  z  otrzymaniem  przez  to
przedszkole odszkodowania z towarzystwa ubezpieczeń ERGO HESTIA w
wysokości  2.661,15  zł  z  tytułu  zgłoszonej  szkody  zalania  pomieszczeń
przedszkolnych. 
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Nie było uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj.
Nr  4  –  dot.  kwoty 226.395zł.  (Zał.  Nr  4)  Zwiększenie  planu  dochodów i
wydatków w MCPS na 2016 r. związane jest z podpisaniem w dniu 7 stycznia
2016 r. Porozumienia nr 1/2016 oraz Aneksu nr 1 z dnia 10 lutego 2016 r. do
tegoż porozumienia przez Dyrektor Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej
w  Pabianicach  z  Dyrektorem  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  sprawie
organizacji prac społecznie użytecznych dla osób bezrobotnych bez prawa do
zasiłku korzystających ze świadczeń z pomocy społecznej w okresie od 11
stycznia 2016 r. do 30 listopada 2016 r. - 226.395 zł. 

Nie było uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 7,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 1.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 5 – dot.
kwoty  10.000zł.  (Zał.  Nr  5)  Zwiększenie  planu  wydatków  w  Kancelarii
Prezydenta  Miasta  następuje  w  związku  z  poniesionymi  większymi  niż
planowano wydatkami związanymi z umową dotyczącą odzyskiwania VAT-u.
Środki pochodzą ze zwrotu Vat-u przez Urząd Skarbowy — 10.000 zł oraz z
przeniesienia z rezerwy ogólnej — 60.000 zł 

Nie było uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 7,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 6 –
dot. kwoty 30.000zł. (Zał. Nr 6) Przeniesienie środków w wysokości 30.000
zł z wydatków bieżących na majątkowe w Szkole Podstawowej nr 5 dokonuje
się  w  związku  z  wykonaniem  dokumentacji  technicznej  remontu  dachu,
elewacji i łącznika między budynkami szkoły. 

Nie było uwag.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 7,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 7 – dot.
kwoty  138.889zł.(Zał.  Nr  7)  Zgodnie  z  Uchwałą  Zarządu  Wojewódzkiego
Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Łodzi  z  dnia
11.02.2016 r. zwiększono kwotę dotacji przeznaczonej miastu Pabianice ze
środków  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej  w  Łodzi  na  realizację  zadania  pn.:  "Przywrócenie  zdolności
retencyjnej  zbiorników  wodnych  na  terenie  MOSiR  w  Pabianicach  do
wysokości 1.340.425 zł tj. o 138.889 zł.

Radny Rafał  Madaj  zapytał,   jaka  łącznie  kwota  została  wydatkowana na
rewitalizację.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska powiedziała,  że
w budżecie 2016 roku została zabezpieczona kwota 2.001.289 zł.

Radny Rafał Madaj zapytał, jaka kwota została przeznaczona w 2015 roku.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że przygotuje
taką informację. Łączna kwota nakładów finansowych to 3.086.519 zł.

Radny  Rafał  Madaj  zapytał,  jaka  kwota  była  szacowana  na  podstawie
kosztorysu.

Naczelnik  Paweł  Pietrzak  powiedział,  że  kwota  3.600.000  zł.  Zakres
rzeczowy  został  poważnie  przekroczony,  a  nie  została  przekroczona
planowana  kwota.  Wydatki  Miasta  poza  planowanymi  nie  zostały
wydatkowane, wszystko co jest realizowane to z dotacji zewnętrznych.

Radny  Rafał  Madaj  zapytał,  czy  stan  techniczny  budynku,  w  którym  jest
restauracja  ucierpiał  na dokonanym dodatkowym umocnieniu  przy skarpie
budynku, czy zostanie przeprowadzona ekspertyza powiatowego inspektora
nadzoru  budowlanego,  czy  nie  została  naruszona  konstrukcja,  jak  mogły
wpłynąć same roboty budowlane na ten budynek.

Naczelnik  Paweł  Pietrzak  powiedział,  że  ścianka  szczelna  została  zabita
przed  istniejącą  ścianą  oporową,  która  chroni  nabrzeże,  nie  ingerowano
w  przestrzeń  budynku.  Problem  polegał  na  tym,  że  badania  geologiczne
wykonywane  wcześniej  nie  zakładały,  że  występuje  takie  zróżnicowanie
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gruntu w tym rejonie, co spowodowało, że ścianka szczelna wchodziła bardzo
łatwo, a ideą tego budynku jest to, żeby zakotwiczyć to w gruntach nośnych.
Na pewno budynek nie ucierpiał, jeżeli stalowa ścianka weszła w grunt bez
kafara.  Prace te nie wpłyną w żaden sposób na ten budynek.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 7,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 8 –
dot.  kwoty  114.000zł.  (Zał.  Nr  8)  Przeniesienie  wydatków  w  wysokości
119.000  zł  z  Wydziału  Inwestycji  i  Eksploatacji  z  zadania  pn.  „  Zimowe
utrzymanie dróg gminnych i chodników" nastąpiło w wyniku oszczędności ze
względu  na  sprzyjające  warunki  atmosferyczne.  Środki  te  zostają
przeniesione do Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu dla PM nr 16 na remont
kuchni  —  35.000  zł  (wydatki  bieżące)  oraz  do  Wydziału  Infrastruktury
Technicznej  i  Komunikacji  w  kwocie  79.000  zł  (wydatki  inwestycyjne)  na
zadania:  1)  budowa nowych  wpustów ulicznych  — 40.000  zł,  2)  budowa
przyłącza KIL ul.Willowa/Warszawska — 39.000 zł. 

Nie było uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 9 – dot.
kwoty  17.000zł.(Zał.  Nr  9)  W  związku  z  pismem  z  Łódzkiego  Urzędu
Wojewódzkiego  w  Łodzi  FN-1.3113.1.2016  z  dnia  14  marca  2016  r.
informującym  o  ujętych  w  ustawie  budżetowej  na  2016  rok  kwotach
dochodów  i  wydatków  zwiększeniu  ulegają  dochody  budżetu  państwa
związane z realizacją zadań z zakresu administracji  rządowej oraz innych
zadań zleconych gminie odrębnymi ustawami. Kwota w wysokości 17.000 zł
dotyczy przewidywanych wpływów w dziale - Pomoc społeczna. 

Nie było uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok –  proj.  Nr  11
z autopoprawką.  (Zał. Nr 10) Zaplanowane zostało zwiększenie wydatków
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w  zakresie  zadań  własnych  o  kwotę  12.000.000  zł.  i  449.000  zł,  które
w całości mają zostać przeznaczone na zadania inwestycyjne. Na pokrycie
planowanego  deficytu  gmina  planuje  wyemitować  obligacje,  które  będą
znajdowały się w przychodach miasta. Pozostałą brakującą kwotę 449.000 zł
planowane jest  wprowadzenie  po  stronie  przychodów z  wolnych  środków,
które  zostały  na  rachunku  bankowym  na  dzień  31.12  2015r.  W  związku
z  powyższym  pierwotna  uchwała  budżetowa,  po  zmianach  otrzyma
brzmienie:  „Ustala  się  deficyt  miasta  w  wysokości  13.291.818,57  zł
sfinansowany  przychodami  pochodzącymi  z:  wolnych  środków  w  kwocie
1.291.818,57  zł  i  emisji  obligacji  w  wysokości  12.000.000  zł.  Przychody
budżetu  ustala  się  w  wysokości  16.579.184,10  zł,  które  będą  pochodziły
z:  wolnych  środków  w  wysokości  4.579.184,10  zł  i  emisji  obligacji  w
wysokości  12.000.000  zł  z  przeznaczeniem  na  realizację  zadań
inwestycyjnych”.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  powiedział,  że  inwestycje  zostały
podzielone na trzy grupy. Pierwsza to ta, która przygotowuje do pozyskiwania
środków  zewnętrznych.  Chodzi  o  projekty,  które  będą  podstawą  do
wystąpienia o środki marszałka województwa i pieniądze z Unii Europejskiej.
Druga  grupa  to  rozwojowa,  która  przygotowuje  pod  wykupy  terenów pod
remonty i modernizację dróg. Trzecia grupa są to te, które mają zabezpieczyć
potrzeby  miasta,  które  grożą  zamknięciem  jednostek  bądź  utrudnieniem
w pracy m.in.  remont sali w MOK czy remont WTZ. 

Radny Rafał Madaj zapytał o wydatki z budżetu obywatelskiego, które zostały
ujęte w wykazie inwestycyjnym.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  powiedział,  że  w  podsumowaniu
załącznika inwestycyjnego jest kwota 19 mln. zł. Załącznik inwestycyjny jest
każdorazowo uaktualniany, w związku z tym doszły do niego nowe pozycje,
natomiast  stare  pozycje,  które  zostały  uchwalone  w  budżecie  miasta  w
styczniu  2016r.  również  są  w  nim.  Zadania  związane  z  budżetem
obywatelskim są  nadal w tych wydziałach.

Radny Rafał Madaj zapytał o zakup piaskarek do utrzymywania dróg. 

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz powiedział, że jest to zakup piaskarki
i pługu, a nie nośnika. Nośniki są każdorazowo wydzierżawiane na zewnątrz,
a to są piaskarki,  sam sprzęt, wkładany na samochód i pług jest doczepiany
z przodu.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.
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Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu
- proj. Nr 12  (Zał. Nr 11) Niniejsza uchwała Rady Miejskiej w Pabianicach
stanowi formalny początek i podstawę prawną procedury uruchamiania emisji
obligacji komunalnych w trybie emisji niepublicznej. Obligacje komunalne to
papiery wartościowe emitowane przez jednostkę samorządu terytorialnego.
Jednostka samorządowa otrzymuje od nabywców obligacji środki pieniężne,
natomiast  sama  jest  zobowiązana  do  zapłaty  obligatariuszom  odsetek  i
wykupu obligacji po określonym czasie. Emisja obligacji ma na celu pokrycie
deficytu budżetowego wynikającego z realizacji zadań inwestycyjnych w 2016
roku.  Obligacje komunalne w swej istocie spełniają funkcję kredytu, jednak
są dla Gminy bardziej korzystne niż tradycyjny komercyjny kredyt bankowy.
Wynika to przede wszystkim z elastycznego charakteru obligacji. Instrument
ten daje możliwość określenia takich terminów wykupu (spłaty kapitału), które
zapewniają  bezpieczeństwo  w  zakresie  płynności  finansowej  budżetu.
Niniejsza uchwała Rady Miejskiej w Pabianicach w sprawie emisji obligacji
określa ogólne warunki emisji. Uchwała określa m. in. wielkość emisji, podział
na transze i  serie,  długość życia  poszczególnych  obligacji,  sposób emisji.
Ogólne  określenie  warunków  emisji  obligacji  jest  niezbędne  w  celu
przeprowadzenia negocjacji w sprawie wyboru agenta emisji obligacji,  czyli
podmiotu, który będzie organizatorem, depozytariuszem i gwarantem emisji.
Uchwała  ta  określa  przedmiot  zamówienia,  zakreślając  równocześnie
granice, w których oferenci mogą przygotowywać swoje oferty. Po wybraniu
agenta emisji, zostanie podpisana umowa z agentem emisji. 

Radny Rafał Madaj zapytał, ile wynosi marża.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  powiedziała,  że  marża
została założona w wysokości 1,2%, a przy poprzedniej emisji była 1,07% .

Przewodniczący Komisji  Tadeusz Feliksiński  zapytał,  jakie będą koszty tej
emisji.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała,  że w 2016
roku – 192.000 zł, w 2017 roku – 444.000 zł, w 2018 roku – 504.000 zł, w
2019 roku – 552.000 zł, w 2020 roku – 585.000 zł, w 2021 roku – 520.000 zł,
w 2022 roku – 416.000 zł, w 2023 roku - 312.000 zł, w 2024 roku - 195.000 zł
i w 2025 roku – 65.000 zł, koszt planowany w całości 3.785.000 zł. 

Radny Rafał Madaj zapytał, czy nie lepiej byłoby spłacić wcześniej większe
serie.
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Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  powiedziała,  że budżet
został  przyjęty  w  taki  sposób,  aby  była  możliwość  realizacji  zadań  w
określonych latach w celu utrzymania odpowiednich wskaźników.  Oznacza
to, że  jeżeli  sytuacja w jakikolwiek sposób się zmieni,   będzie możliwość
wystąpienia do banku o zmianę harmonogramu i w każdym momencie będzie
można podpisać aneks do umowy.  Aktualnie zadłużenie miasta wynosi  20
mln  zł  przy  budżecie  180  mln.  zł,  w  roku  2011  po  likwidacji  SP  ZOZ
zadłużenie miasta wynosiło ponad 88 mln zł, od 2014 roku – 40.607 mln zł, w
2015 roku spłata zadłużenia wyniosła 20 mln. zł. Rok 2016 będzie rokiem, w
którym miasto uwolni się po likwidacji SP ZOZ.  Miasto jest na minimalnym
poziomie zadłużenia.

Radny Rafał Madaj stwierdził,  że wg tej uchwały Pan Prezydent osobiście
będzie odpowiadał za zaciągnięcie tego kredytu, za emisję obligacji i spłatę
tego długu.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  powiedziała,  że  RIO
będzie musiało wydać pozytywną opinię.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  powiedział,  że  każdą  uchwałę
budżetową realizuje Prezydent Miasta.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 4,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 4.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2016 rok – proj. Nr 13 –
dot. kwoty 563.195,10zł z autopoprawką. (Zał. Nr 12) Zgodnie z zawartą w
dn. 29 lutego 2016 r.  umową pomiędzy Województwem Łódzkim a Gminą
Miejską  Pabianice  o  dofinansowanie  projektu  nr  UDA-RPLD.05.01.02-10-
0074/15-00  pn.:  „Zakup  nowego  ciężkiego  samochodu  ratowniczo-
gaśniczego  z  wyposażeniem  dla  OSP  w  Pabianicach"  w  ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego wprowadza
się kwotę dotacji  celowej w ramach programów finansowanych z udziałem
środków  europejskich  w  wysokości  563.195,10  zł  z  przeznaczeniem  na
realizację w/w zadania. Jednocześnie przenosi się kwotę planu wydatków na
zadaniu pn.: „Zakup nowego ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego z
wyposażeniem dla OSP w Pabianicach" zapisanej jako wkład własny z grupy
„wydatki inwestycyjne" do grupy „wydatki inwestycyjne na programy związane
z udziałem środków UE" w wysokości 599.105z1. Z tejże kwoty wysokość
140.799,68  zł  zostanie  zrefundowana  w  roku  2017  przez  instytucję
finansującą. 
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Nie było uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska przedstawiła  projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miejskiej  Pabianice  na  lata  2016-2021  – proj.  Nr  14  (Zał.  Nr  57)
Aktualizacja  WPF  na  lata  2016-2021  stanowi  obowiązek  ustawowy,  a
przygotowany projekt uchwały jest konsekwencją wydanych Zarządzeń oraz
złożonych projektów Uchwał na sesję w lipcu br. Szczegółowe wyjaśnienie
zmian  obrazuje  załącznik  nr  3  -  Objaśnienia  przyjętych  wartości  do  WPF
Gminy Miejskiej Pabianice. 

Nie było uwag.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,    wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  powiedziała,  że  w
Wieloletniej  Prognozie  Inwestycyjne  w  2017  roku  zaplanowano  wydatki
inwestycyjne  w  kwocie  553.500  zł  z  przeznaczeniem  na  opracowanie
Studium  Wykonalności,  Programu  Funkcjonalno-Użytkowego  i  Raportu  o
oddziaływaniu na środowisko wraz z uzyskaniem decyzji środowiskowej dla
przedsięwzięcia.

Ad.3.
Spraw różnych nie ma.

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 15.00.

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczył

    
   AGNIESZKA MICHEL                                       TADEUSZ FELIKSIŃSKI
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